



29 July 2019

To: New Students of the Faculty of Liberal Arts and Social Sciences (FLASS)  
(Please refer to the Attachment for the list of the full-time programmes)

Dear Students,

**Invitation to the Faculty Assembly cum Awards Presentation Ceremony**

Our warmest welcome to all of you!

In celebration of the beginning of the academic year 2019/20, you are cordially invited to attend the Faculty Assembly cum Awards Presentation Ceremony on 11 September 2019 (Wednesday). Your participation will help you transit smoothly to the University life at EdUHK, better prepare for academic challenges in the years ahead and meet with our faculty members.

The programme is as follows:

**Please arrive at the venue at 10:40am and bring your Student EdU Card for registration.**

<b>Date:</b>	<b>11 September 2019 (Wednesday)</b>
<b>Time:</b>	<b>11:00am – 12:00nn</b>
<b>Venue:</b>	<b>C-LP-11, Tai Po Campus, EdUHK</b>
<b>Rundown:</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Welcoming Remarks by Dean</li><li>• Introduction of Faculty Members</li><li>• Presentation Ceremony of FLASS Teaching Award / Research Impact, Research Output, and Knowledge Transfer Prizes / Dean's Honour List / Scholarships for Outstanding Academic Performance</li><li>• Sharing sessions by FLASS Departments and students</li></ul>

Should you have any enquiries about the Assembly, please do not hesitate to contact our General Office at 2948 7132 or email to [flass@eduhk.hk](mailto:flass@eduhk.hk).

We look forward to meeting you at the Assembly. Wish you every success in your studies!

Yours sincerely,

Prof Li Wai Keung  
Dean of the Faculty of Liberal Arts and Social Sciences

致：博文及社會科學學院新生(請參閱附頁的全日制課程名單)

親愛的同學：

邀請出席「博文及社會科學學院開學暨頒獎典禮」

歡迎加入博文及社會科學學院的大家庭！

為迎接2019/20新學年的開始，博文及社會科學學院將於2019年9月11日(星期三)舉行「開學暨頒獎典禮」，現誠邀本院所有全日制課程的新生出席。希望透過是次活動，讓同學們輕鬆愉快地融入多采多姿的大學生活，並藉此機會與本學院院長、副院長、教授及各學系系主任見面。

請於典禮當天上午10時40分攜同「教大通」學生證抵達會場，進行登記及入座。典禮詳情如下：

日期：	2019年9月11日(星期三)
時間：	上午11時至中午12時
地點：	香港教育大學大埔校園演講廳 C-LP-11
內容：	<ul style="list-style-type: none"><li>● 院長致歡迎辭</li><li>● 介紹本學院副院長、教授及各學系系主任</li><li>● 頒獎儀式：教學獎、研究獎、院長榮譽狀及學術優異獎 學金</li><li>● 本院學員及學系分享環節</li></ul>

我們期待在典禮中與您們見面！

如有垂詢，請致電2948 7132或電郵至 [flass@eduhk.hk](mailto:flass@eduhk.hk) 與本院事務處聯絡。

祝  
學業進步！



李偉強教授  
博文及社會科學學院院長

2019年7月29日

## Faculty of Liberal Arts and Social Sciences -- Full-time Programmes of 2019/20

博文及社會科學學院 – 2019/20 年度全日制課程

**Five-year Full-time:**

Bachelor of Education (Honours) (Business, Accounting and Financial Studies)  
 Bachelor of Education (Honours) (Physical Education)  
 Bachelor of Education (Honours) (Primary) – General Studies / Mathematics  
 Bachelor of Education (Honours) (Secondary) – Information and Communication Technology  
 Bachelor of Education (Honours) (Secondary) in Mathematics  
 Bachelor of Education (Honours) (Science)  
 Bachelor of Education (Honours) (Geography)  
 Bachelor of Arts (Honours) in Creative Arts and Culture and Bachelor of Education (Honours) (Music)  
 Bachelor of Arts (Honours) in Creative Arts and Culture and Bachelor of Education (Honours) (Visual Arts)

**五年全日制:**

企業、會計與財務概論教育榮譽學士  
 體育教育榮譽學士  
 小學教育榮譽學士—常識/數學  
 中學教育榮譽學士—資訊及通訊科技  
 中學數學教育榮譽學士  
 科學教育榮譽學士  
 地理教育榮譽學士  
 創意藝術與文化榮譽文學士及音樂教育榮譽學士  
 創意藝術與文化榮譽文學士及視覺藝術教育榮譽學士

**Four-year Full-time:**

Bachelor of Arts (Honours) in Creative Arts and Culture  
 Bachelor of Arts (Honours) in Liberal Studies Education  
 Bachelor of Science Education (Honours) (Sports Science)  
 Bachelor of Social Sciences (Honours) in Greater China Studies  
 Bachelor of Social Science Education (Honours) (Greater China Studies)  
 Bachelor of Social Sciences (Honours) in Global and Environmental Studies  
 Bachelor of Social Sciences (Honours) in Global and Hong Kong Studies  
 Bachelor of Social Sciences (Honours) in Policy Science and Management

**四年全日制:**

創意藝術與文化榮譽文學士  
 通識教育榮譽文學士  
 科學教育榮譽學士 (運動科學)  
 大中華地區研究榮譽社會科學學士  
 社會科學教育榮譽學士 (大中華地區研究)  
 全球及環境研究榮譽社會科學學士  
 全球及香港研究榮譽社會科學學士  
 政策科學及管理榮譽社會科學學士

**Two-year Full-time:**

Bachelor of Health Education (Honours)

**二年全日制:**

健康教育(榮譽)學士

**One-year Full-time:**

Postgraduate Diploma in Education (Primary)  
 Postgraduate Diploma in Education (Secondary)  
 Master of Arts in Education for Sustainability  
 Master of Arts in Mathematics and Pedagogy  
 Master of Arts in Music Education  
 Master of Arts in STEM Education  
 Master of International Relations and Development  
 Master of Public Policy and Management  
 Master of Social Science in Global Hong Kong Studies  
 Master of Social Sciences in Sports Coaching and Management

**一年全日制:**

學位教師教育深造文憑 (小學)  
 學位教師教育深造文憑 (中學)  
 可持續發展教育文學碩士  
 數學及教學文學碩士  
 音樂教育文學碩士  
 STEM 教育文學碩士  
 國際關係及發展碩士  
 公共政策及管理碩士  
 全球香港研究社會科學碩士  
 運動教練及管理社會科學碩士